
Protokół nr XLIII/2023
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego,

która odbyła się w dniu 6 czerwca 2023 r.
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży

Obrady XLIII sesji Rady Powiatu Chodzieskiego w dniu 6 czerwca 2023 r.  rozpoczęto           
o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:55 tego samego dnia.                                                    
W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych.                                                                                    
Obecni:                                                                                                                                          
1. Ewa Burzyńska 
2. Kinga Buszkiewicz 
3. Roman Chmara 
4. Dariusz Gapiński 
5. Julian Hermaszczuk 
6. Mirosław Juraszek 
7. Tomasz Kaczuba 
8. Mateusz Krojenka 
9. Barbara Ksycka 
10. Remigiusz Nowak 
11. Dariusz Rybarczyk 
12. Waldemar Straczycki 
13. Stanisław Tadej
14. Adrian Urbański 
15. Mariusz Witczuk 
16. Jakub Wójcik
17. Franciszek Wyrwa 

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański o godz. 12:00 otworzył XLIII sesję                
i powitał przybyłych na sesję gości. Następnie poinformował, że przed przystąpieniem do 
realizacji porządku posiedzenia nastąpi wręczenie młodzieży stypendiów i udzielił głosu 
Kierownikowi Wydziału Oświaty w Starostwie Powiatowym w Chodzieży Tomaszowi 
Prockowi.                                                                                                                                      
Tomasz Procek Kierownik Wydziału Oświaty w Starostwie Powiatowym w Chodzieży 
poinformował, że w ramach Powiatowego Programu Wspierania Edukacji Uczniów Szkół dla
których organem prowadzącym jest Powiat Chodzieski za I semestr roku szkolnego 
2022/2023 przyznano łącznie 24 stypendia w kwocie 14.300 zł. 14 stypendiów otrzymali 
uczniowie I Liceum Ogólnokształcącego , 7 Zespołu Szkół w Ratajach  i 4 stypendia 
uczniowie Zespołu Szkół w Chodzieży.  Kierownik Wydziału Oświaty poprosił Wicestarostę 
Mariusza Witczuka, Przewodniczącego Rady Powiatu Adriana Urbańskiego  oraz 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Tomasza Kaczubę o 
wręczenie stypendiów. Następnie odczytał listę stypendystów z poszczególnych szkół, którym
zostały wręczone okolicznościowe dyplomy. Na zakończenie Wicestarosta Mariusz Witczuk, 
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański i Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury,
Sportu i Turystyki Tomasz Kaczuba pogratulowali uczniom, ich nauczycielom i rodzicom 
osiągniętych sukcesów w nauce. 
                                                                                                                                                    
Po krótkiej przerwie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poprosił radnych potwierdzenie quorum        
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i stwierdził, że w sesji  bierze udział 13 radnych, nieobecnych jest czterech radnych.                
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.                                         

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
3. Przedstawienie porządku obrad.                                                                                  
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poinformował, że jest wniosek Zarządu o 
wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał, które były już omawiane na 
posiedzeniach komisji. Pierwsza była uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Chodzieskiego. Przystąpiono do głosowania.
Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6. ppkt f) projektu uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, 
Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak , Dariusz Rybarczyk , Waldemar Straczycki , Adrian 
Urbański , Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
                                                                                                                                                
Kolejna była uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023. Przystąpiono do 
głosowania.
Głosowano w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6. ppkt g) projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na rok 2023. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, 
Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian 
Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
                                                                                                                                                       
Następnie przystąpiono go kolejnego głosowania. 
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, 
Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian 
Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
                                                                                                                                                       
Porządek obrad XLIII sesji został przyjęty i przedstawiał się następująco:
   1. Otwarcie sesji.  
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   2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
   3. Przedstawienie porządku obrad.
   4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
   5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie   
       między sesjami.  
   6. Podjęcie uchwał w sprawach:
    a) zmiany uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
        Chodzieskiego do podpisywania poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego    
        Rady Powiatu Chodzieskiego,
    b) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Powiecie Chodzieskim,
    c) przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego pn. „Wsparcie deinstytucjonalizacji 
        pieczy zastępczej w województwie wielkopolskim” w ramach Programu Fundusze 
        Europejskie dla Wielkopolski na lata 2021 -2027, współfinansowanego ze środków
        Europejskiego Funduszu Społecznego Plus,
    d) przystąpienia do realizacji projektu pn. „Aktywni +, współfinansowanego ze środków 
        Europejskiego Funduszu Społecznego +, Priorytet 6 Fundusze Europejskie dla 
        Wielkopolski o silniejszym wymiarze społecznym (EFS+), Działanie 6.1 Aktywizacja
        zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty PUP,
    e) rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Chodzieskiego,
    f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,
    g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2023.
    
   7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chodzieży oraz

    Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2022.
   8. Interpelacje i zapytania radnych.
   9. Wolne głosy i oświadczenia.
 10. Zakończenie obrad.   
                                                                                                                                                
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Burzyńska, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, 
Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz 
Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJE SIĘ (2)
Roman Chmara, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
                                                                                                                                                       
Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.
                                                                                                                                                       
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.                                                                                                                            
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański zapytał, czy do tego sprawozdania są jakieś 
pytania.                                                                                                                                          
Radny Franciszek Wyrwa stwierdził, że w sprawozdaniu jest informacja o odwołaniu 

3



Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, zapytał o przyczyny odwołania i co się 
tam wydarzyło.                                                                                                                            
Wicestarosta Mariusz Witczuk wyjaśnił, że pani dyrektor poradni podjęła decyzję o odejściu 
na emeryturę, w związku z czym jest ogłoszony konkurs na nowego dyrektora.                        
Innych pytań w tym punkcie nie było.
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu.     

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                            
Pierwszym projektem była uchwała w sprawie
a) zmiany uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Chodzieskiego do podpisywania poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącego 
Rady Powiatu Chodzieskiego,                                                                                             
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są 
pytania w związku z tą uchwałą. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego 
Rady Powiatu Chodzieskiego do podpisywania poleceń wyjazdu służbowego dla 
Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego,
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, 
Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian 
Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
Uchwała Nr XLIII/331/2023 z dnia 6 czerwca 2023 r. w sprawie wskazania 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego do podpisywania poleceń wyjazdu 
służbowego dla Przewodniczącego Rady Powiatu Chodzieskiego została przez Radę 
Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                       
Drugim projektem była uchwała w sprawie
b) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Powiecie Chodzieskim,                           
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są 
pytania do tej uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w Powiecie 
Chodzieskim,
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (12)
Ewa Burzyńska, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczub , 
Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian 
Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJE SIĘ (1)
Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej

4



Uchwała Nr XLIII/332/2023 z dnia 6 czerwca 2023 r. w sprawie przyjęcia oceny zasobów
pomocy społecznej w Powiecie Chodzieskim została przez Radę Powiatu Chodzieskiego 
podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                       
Trzecim projektem była uchwała w sprawie
c) przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego pn. „Wsparcie 
deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej w województwie wielkopolskim” w ramach 
Programu Fundusze Europejskie dla Wielkopolski na lata 2021 -2027, 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, 
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są 
pytania do tej uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu partnerskiego pn. „Wsparcie 
deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej w województwie wielkopolskim” w ramach Programu 
Fundusze Europejskie dla Wielkopolski na lata 2021 -2027, współfinansowanego ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego Plus. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, 
Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian 
Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
Uchwała Nr XLIII/333/2023 z dnia 6 czerwca 2023 r. w sprawie przystąpienia do 
realizacji projektu partnerskiego pn. „Wsparcie deinstytucjonalizacji pieczy zastępczej 
w województwie wielkopolskim” w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 
Wielkopolski na lata 2021 -2027, współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego Plus została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                      
Kolejnym projektem była uchwała w sprawie
d) przystąpienia do realizacji projektu pn. „Aktywni +, współfinansowanego ze środków
Europejskiego Funduszu Społecznego +, Priorytet 6 Fundusze Europejskie dla 
Wielkopolski o silniejszym wymiarze społecznym (EFS+), Działanie 6.1 Aktywizacja 
zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty PUP,                              
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są 
pytania do tej uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Aktywni +, 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego +, Priorytet 6 
Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o silniejszym wymiarze społecznym (EFS+), 
Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty 
PUP.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (13)
Ewa Burzyńska, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, 
Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian 
Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik, Franciszek Wyrwa 
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NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
Uchwała Nr XLIII/334/2023 z dnia 6 czerwca 2023 r. w sprawie przystąpienia do 
realizacji projektu pn. „Aktywni +, współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Społecznego +, Priorytet 6 Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o 
silniejszym wymiarze społecznym (EFS+), Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób 
bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty PUP została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.       
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański udzielił głosu Wicestaroście Mariuszowi 
Witczukowi, który powiedział, że w zeszłym tygodniu otrzymali informację, miesiąc temu 
Powiatowy Urząd Pracy razem z fundacją Ukryte Marzenia aplikował do Ministerstwa 
Rodziny i Polityki Społecznej ze swoim projektem pilotażowym Czas dla młodych, punkty 
doradztwa. Otrzymali w ubiegłym tygodniu potwierdzenie, że prawie milion złotych 
Powiatowy Urząd Pracy wspólnie z Fundacją na ten projekt otrzyma więc będzie dodatkowy 
zastrzyk finansowy dedykowany osobom do trzydziestego roku życia.
                                                                                                                                                       
Kolejnym projektem była uchwała w sprawie
e) rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Chodzieskiego,                                              
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są 
pytania do tej uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Chodzieskiego.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Burzyńska, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, 
Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz 
Witczuk, Jakub Wójcik
PRZECIW (1)
Franciszek Wyrwa 
WSTRZYMUJE SIĘ (1)
Roman Chmara 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
Uchwała Nr XLIII/335/2023 z dnia 6 czerwca 2023 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Starosty Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                       
Kolejnym projektem była uchwała w sprawie
f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego,                                
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są 
pytania do tej uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Chodzieskiego, 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Burzyńska, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, 
Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz 
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Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJE SIĘ (2)
Roman Chmara , Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
Uchwała Nr XLIII/336/2023 z dnia 6 czerwca 2023 r. w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu Chodzieskiego
podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                       
Ostatnim projektem była uchwała w sprawie
g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2023.                                                                       
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański odczytał projekt uchwały i zapytał, czy są 
pytania do tej uchwały. Pytań nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (11)
Ewa Burzyńska, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, Barbara Ksycka, 
Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian Urbański, Mariusz 
Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJE SIĘ (2)
Roman Chmara , Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
Uchwała Nr XLIII/337/2023 z dnia 6 czerwca 2023 r. w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2023 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chodzieży 
oraz Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2022                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański poinformował, że sprawozdanie zostało 
radnym dostarczone i zapytał czy są pytania do tego sprawozdania. Pytań nie było 
przystąpiono więc do głosowania. 
Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chodzieży 
oraz Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2022. 
Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (12)
Ewa Burzyńska, Roman Chmara, Dariusz Gapiński, Julian Hermaszczuk, Tomasz Kaczuba, 
Barbara Ksycka, Remigiusz Nowak, Dariusz Rybarczyk, Waldemar Straczycki, Adrian 
Urbański, Mariusz Witczuk, Jakub Wójcik
WSTRZYMUJE SIĘ (1)
Franciszek Wyrwa 
NIEOBECNI (4)
Kinga Buszkiewicz, Mirosław Juraszek, Mateusz Krojenka, Stanisław Tadej
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Chodzieży oraz 

7



Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za rok 2022zostało przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
                                                                                                                                                  
Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
8. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański udzielił głosu radnemu Franciszkowi 
Wyrwie.                                                                                                                                         
Radny Franciszek Wyrwa oświadczył, że chciałby dodać krótki komentarz do tych 
materiałów, które radni posiadają czyli zapytania dotyczącego zasad przydzielania 
kilometrówki oraz odpowiedzi, którą otrzymał. Jeżeli radni czytali te materiały to, być może, 
zauważyli sprzeczność w niektórych odpowiedziach. Z jednej strony na pytanie, kto dokonuje
weryfikacji przyznanych kilometrówek, ta weryfikacja jest potrzebna, bo z jednej strony 
starostwo przydziela kilometrówki w uzasadnionych przypadkach i następnie dana osoba co 
miesiąc składa oświadczenie, że dany samochód był wykorzystywany do celów służbowych. 
Pytanie zmierzało do tego czy ktoś analizuje te oświadczenia. Z jednej strony starostwo 
odpowiedziało, że weryfikacji oświadczeń o wykorzystaniu prywatnego samochodu do celów 
służbowych oraz rozliczeń dokonują dyrektorzy danej jednostki lub wyznaczeni pracownicy, 
w związku z powyższym starostwo nie posiada powyższych danych. Wcześniej weryfikacja 
nie stwierdziła składania fałszywych oświadczeń. Jedna sprzeczność sama w sobie, druga – 
nielogiczne jeżeli osoba, która ma przydzielone kilometrówki sama swoje oświadczenie 
weryfikuje, to pozostawia bez komentarza. Cała istota pytania, maksymalna liczba 
kilometrów jaka może być przydzielona jakiemukolwiek pracownikowi przy tej wielkości 
starostwa, to limit maksymalny jest 300 kilometrów. O ile nie ma uwag, że takie 
kilometrówki dostaje starosta i wicestarosta, w zakresie obowiązków mają wpisane 
reprezentowanie na zewnątrz i na pewno tych wyjazdów na terenie powiatu maja sporo, o tyle
budzi jego zdumienie przydzielenie kilometrówki ponownie, tak jak to było w tamtym roku, 
dyrektorowi Młodzieżowego Domu Kultury i jednej z dyrektorek szkół, gdzie mają jeszcze 
dwie inne szkoły. Dyrektorzy wykonują podobne zadania, jeden dyrektor ma, pozostali nie 
mają. Co ciekawe, te dwa stanowiska również dostały taki sam limit jak starosta i 
wicestarosta. W odpowiedzi nie widzi się w tym nic nagannego. Z drugiej strony powołana 
była komisja weryfikująca koszty, szukająca oszczędności. Trudno mu się do tego odnosić, bo
jeżeli w tej chwili kilometrówka jest powyżej złotówki za kilometr razy 300 kilometrów, to 
gratyfikacje jaką dane osoby otrzymują za przyznane limity kilometrów często przekracza 
podwyżkę jaką dostali inni pracownicy. Postawił publicznie retoryczne pytanie, które się 
pojawiło również w jego zapytaniu – jakie jest uzasadnienie, że codziennie 12,13 kilometrów 
co niektórzy wykonują służbowych, zaznaczył, że dojazdy do pracy nie liczą się jako wyjazdy
służbowe, a więc 12,13 kilometrów codziennie i starosta nie widzi w tym nic nagannego w 
udzielanej odpowiedzi. Zastanawiał się jaki jest cel komisji weryfikującej koszty, szukającej 
oszczędności skoro jest, jego zdaniem, ta weryfikacja wybiórcza.                                      
Wicestarosta Mariusz Witczuk odniósł się częściowo do tego tematu stwierdzając, że być 
może rzeczywiście pojawił się jakiś błąd w tym zapisie dotyczący rozliczania i to jest do 
sprawdzenia ale jeżeli chodzi o jedną z pań dyrektorek szkół, to sytuacja jest mu znana i 
został jej limit kilometrów przyznany dlatego, że samochód, który przez naście lat służył tej 
szkole został przekazany do MOS-u. W tej chwili tego samochodu szkoła nie posiada, w 
związku z czym, jest to akurat szkoła, która poza miastem leży i są przyznane kilometry przez
starostę z tego tytułu.                                                                                                                   
Radny Franciszek Wyrwa stwierdził, że nawet te dwanaście kilometrów, ta osoba musiałaby 
cztery razy dziennie jeździć do PCUW- u czy do starostwa. Zauważył, że to się logiki nie 
trzyma.                                                                                                                                           
Innych głosów w tym punkcie nie było.
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Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
9. Wolne głosy i oświadczenia.
Wicestarosta Mariusz Witczuk stwierdził, że chciałby skorzystać z obecności kierowników 
wydziałów starostwa na sesji. Przypomniał, że na przedostatniej sesji była bardzo burzliwa 
dyskusja dotycząca inwestycji w okolicach ulicy Sadowej w Chodzieży efektem czego były 
też skargi i te wątki, które dzisiaj poruszyli uchwałą. Poprosił kierownika wydziały 
budownictwa Jarosława Pietrysiaka aby przedstawił odpowiedź wojewody dotyczącą tego 
wątku. Chciałby aby radni też o tym usłyszeli dlatego, że ta dyskusja zajęła im bardzo dużo 
czasu.                                                                                                                                             
Kierownik Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji  w Starostwie Powiatowym w 
Chodzieży Jarosław Pietrysiak poinformował, że Wojewoda Wielkopolski rozpatrzył sprawę 
dotyczącą ulicy Sadowej i wydał decyzję, w której umorzył całe postępowanie w 
przedmiotowych sprawach czyli budowy budynku mieszkalnego, jednorodzinnego na działce 
1991/2 i 1991/1.                                                                                                                            
Następnie Wicestarosta Mariusz Witczuk poprosił Kierownik Wydziału Dróg Zdzisławę Hajt 
o przedstawienie, co się dzieje na naszych drogach i jakie mamy plany na najbliższe miesiące,
bo ten czas 2023-2024 jest bardzo intensywny.                                                                            
Zdzisława Hajt Kierownik Wydziału Dróg w Starostwie Powiatowym w Chodzieży 
poinformowała, że na drogach powiatowych w tym roku dzieje się wybitnie dużo. Dodała, że 
pracuje od początku powiatu i nigdy takiego budżetu na drogi nie było jak w tym roku. 
Poinformowała, że na koniec maja zakończyli dużą inwestycję w miejscowości Wyszyny – 
przebudowa drogi w Wyszynach, trwają roboty związane z przebudową dwóch dróg w 
miejscowości Bukowiec 1177P i 1487P. To jest jedna droga w kierunku Ryczywołu, druga   
w kierunku Sokołowa Budzyńskiego. Trwa duża przebudowa, której jako mieszkańcy 
powiatu i miasta czują uciążliwość – przebudowa ulicy Żeromskiego, Piekary i Zamkowej. 
To jest duża inwestycja z bardzo dużym doinwestowaniem z Polskiego Ładu. Zostały też 
podpisane umowy na dofinansowanie zadań, bo umowy na wykonawstwo jeszcze nie są 
podpisane – na przebudowę skrzyżowania drogi – ulicy Dworcowej, Przemysłowej i Bugaje 
w miejscowości Budzyń. Otrzymaliśmy również jako powiat dofinansowanie z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg na remont odcinka drogi 1488P w miejscowości Próchnowo. To jest
odcinek o długości niespełna kilometra. To jest duże dofinansowanie 70%.. Mają też 
informację, że są na dobrej drodze do otrzymania dofinansowania na kontynuację 
przebudowy drogi 1341P od granicy z powiatem czarnkowskim. W ubiegłym roku 
przebudowali 2 kilometry. W tym roku jest szansa przebudować kilometr 100. Zgodnie           
z uzgodnieniami, które poczynili z lasami w przyszłym roku jest możliwa kontynuacja tej 
przebudowy i dokończenie całego zadania, na które mają projekt. To jest łącznie około 5 i pół
kilometra. Jeszcze jedna sztandarowa inwestycja, na którą czekają, składali wnioski o 
dofinansowania ale do tej pory nie udało się uzyskać dofinansowania. W tym roku złożyli 
dwa wnioski, jeden do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i tam są tylko na liście 
rezerwowej. Pozytywnie i sukcesem zakończyło się złożenie wniosku do Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich. Dostali dofinansowanie w wysokości 63%, jest to duże dofinansowanie 
powyżej 3 milionów. Umowa z marszałkiem jest podpisana, są na etapie przygotowywania 
materiałów do przetargu. Realizacja zadania jest przewidziana na rok 2023-2024. Założenie 
jest takie, że ta droga została podzielona na cztery odcinki do przebudowy. Dofinansowanie 
od marszałka dostali na odcinek o długości niespełna półtora kilometra od drogi 
wojewódzkiej w kierunku miejscowości Sypniewo.                                                                  
Wicestarosta Mariusz Witczuk zaprosił w przyszłym tygodniu na konferencję turystyczną, 
którą Starostwo Powiatowe organizuje. Jest to konferencja turystyczna promująca Ziemię 
Chodzieską, czternastu prelegentów, dziesięć tematów związanych z turystyką, sportem, 
rekreacją, cztery tematy związane z narzędziami cyfrowymi. Serdecznie zaprosił, to będzie 
wtorek, środa - Chodzieski Dom Kultury. Szczegóły na stronie internetowej powiatu.              
Na zakończenie pogratulował przewodniczącemu udanego debiutu.                                         
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W dalszej kolejności Wicestarosta Mariusz Witczuk poinformował, że tydzień między 12       
a 18 czerwca będzie bardzo intensywny, bo mają być trzy wydarzenia. O jednym wspomniał, 
a 16 czerwca późnym wieczorem nad Jeziorem Strzeleckim będzie organizowana, wspólnie    
z wieloma podmiotami, Noc Świętojańska, Noc Kupały z obrzędami ognia, wody, 
puszczaniem wianków z grupa teatralną Próbownia i ma nadzieję, że będzie to nowa 
cykliczna impreza. 18 czerwca w niedzielę pierwsza tegoroczna edycja – zaloguj się do lasu. 
Zaprosił na spacer na Papiernię.                                                                                                   
Na zakończenie Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański wyjaśnił, że sesja została 
zwołana w trybie nadzwyczajnym dlatego, że dotyczyła dwóch projektów w Powiatowym 
Urzędzie Pracy i Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie, chodziło o terminy dlatego 
nadzwyczajna. Zaprosił na sesję absolutoryjną w środę 21 czerwca o godz. 12:00. 
Poinformował, że komisje będą we wtorek 20 czerwca godz. 8:00.

 10. Zakończenie obrad.
Innych głosów nie było i Przewodniczący Rady Powiatu Adrian Urbański   wobec 
wyczerpania porządku , o godz. 12:55 zamknął obrady XLIII sesji Rady Powiatu 
Chodzieskiego. 

                                                 Przewodniczący
                                                 Rady Powiatu Chodzieskiego

                                           Adrian Urbański

Protokołowała

Maria Przygocka
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